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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2018/19:315 Standarden på vinterväghållningen

På uppdrag av Trafikverket har VTI utrett hur sänkt standard på 
vinterväghållningen skulle påverka olyckor och samhällsekonomi. Resultaten 
visade entydigt att olyckskostnaden skulle öka betydligt mer än besparingen 
som väghållaren gör. 

Därmed är det sannolikt att AB Sverige skulle tjäna på att tvärtom höja 
standarden för plogning och halkbekämpning, så att olyckor och därmed 
olyckskostnader minskar och framkomligheten ökar. 

Oavsett var i landet man bor måste vi ha säkra och pålitliga vägar. Sveriges 
vägnät är en grundstomme i vår infrastruktur, och när vägarna blir sämre eller 
snöröjningen brister drabbas familjer och företag. Ett fungerande vägnät, även 
under årets kallare månader, är en förutsättning för jobb och tillväxt i hela 
landet. 

Utvecklingen med allt sämre vägar och det faktum att underhåll och snöröjning 
inte prioriteras är oroväckande. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth:

 

Avser statsrådet att ge Trafikverket & VTI i uppdrag att utreda 
samhällslönsamhet av höjd standard för vinterväghållningen?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-26
Besvaras senast
2019-03-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


